

T8080-210345 Amendment 002-Amendement 002

**No consideration will be given for extras and/or changes because the tenderer was not familiar with the contents of this Addendum.**

Questions have been received from a potential tenderer about the subject Request for Proposal.

The purpose of this Addendum, to the Request for Proposal, is to summarize the questions and answers to inform all potential bidders.

**Aucune considération ne sera accordée à tout ajout et/ou changement dû au fait que le soumissionnaire n'était pas familier avec le contenu de cet addenda.**

Nous avons reçu des questions d'un soumissionnaire potentiel en rapport avec la rubrique "Demande de propositions".

L'objectif de cet amendement, à la rubrique "Demande de propositions", vise à dresser un sommaire de toutes les questions et réponses dans le but d'en informer tous les soumissionnaires potentiels.

|                          | English   | Français   |
|--------------------------|---|--|
| <b>Question 11</b>       | Type OAW-1,<br>We would like to use our standard SA product which has a screen height of 1,397mm (55"), and a diameter footprint of 2,717mm (107") which is within SA tolerances. Is this acceptable? | Type OAW-1,<br>Nous aimerais utiliser notre produit SA standard qui a une hauteur d'écran de 1 397 mm (55") et un encombrement de diamètre de 2 717 mm (107"), ce qui est dans les tolérances SA. Est-ce acceptable? |
| <b>Answer/réponse 11</b> | Yes.  | Oui.   |